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Skiareály investují milióny do turniketů s kamerami 

novinky.cz - 1. 1. 2015 

rubrika: Ekonomika - autor: tov 
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Horská střediska hlásí přívaly lyžařů 

ČRo Radiožurnál - 30. 12. 2014 

pořad: Ozvěny dne - publicistika - vysíláno: 18:10 - pořadí zprávy: 4 

 

Horská střediska hlásí přívaly lyžařů 
 

Veronika SEDLÁČKOVÁ, moderátorka 

-------------------- 

Po slabší začátku sezony už horská střediska, například v Jeseníkách, v Beskydech nebo Krkonoších hlásí přívaly lyžařů. V některých 

areálech i ve Středočeském kraji se vleky rozjely právě dnes. A provozovatelé zimních center doufají, že díky chladnějšímu počasí 

alespoň částečně stáhnou ztráty způsobené mírnějším začátkem zimy. Zdravím Libora Knota, ředitele Asociace horských středisek. 

Dobrý večer. 

 

Libor KNOT, ředitel Asociace horských středisek 

-------------------- 

Dobrý večer. 

 

Veronika SEDLÁČKOVÁ, moderátorka 

-------------------- 

Pane Knote, jak to tedy vypadá v tuzemských areálech teď ke konci roku, je tam opravdu hodně lidí? 

 

Libor KNOT, ředitel Asociace horských středisek 

-------------------- 

Lidí je, dá se říct dost, vypadá to optimisticky, protože přírodního sněhu je tak nějak asi 20, 30 centimetrů, ale ve většině těch větších 

areálů je technického sněhu dalších 40, 50 centimetrů, teploty tak příjemně minus 6, slunečno dneska třeba bylo, takže myslím si, že na 

lyžování je to teďka dost dobrý. 

 

Veronika SEDLÁČKOVÁ, moderátorka 

-------------------- 

Dokáže, myslíte, ten současný nástup zimy vykrýt ztráty způsobené jejím mírnějším nástupem před Vánocemi? 

 

Libor KNOT, ředitel Asociace horských středisek 

-------------------- 

Tak je to hodně diferenciované, některá střediska stihla v podstatě jet od Štědrého dne, tak u nich ty ztráty nebudou tak velké, protože je 

tam i ten efekt toho, že ty ostatní střediska, která nejela, tak se samozřejmě ti klienti stahovali do těch, které se podařilo zasněžit. Ale 

jsou střediska, která se rozjela až teďka třeba po víkendu, a u nich samozřejmě těch prvních 20 dnů v tom prosinci se bude dohánět 

jakoby špatně. 

 

Veronika SEDLÁČKOVÁ, moderátorka 

-------------------- 

Hodně se, hodně se mluvilo o tom, že provozovatelé těch areálů investovali do zasněžování jiných nových technologií. Za jak dlouho se 

můžou tyhle investice vrátit? 

 

Libor KNOT, ředitel Asociace horských středisek 

-------------------- 

Já si myslím, že ti, co investovali hodně před touto zimou, tak to docela trefili, protože je to jednoznačně vidět, ty sjezdovky narůstají v 

podstatě každým dnem, o víkendu to bylo zhruba jenom 50 procent středisek, k dnešnímu dni už jede 85 procent středisek v Česku. A 

takováto střediska typu Černá hora, Pec nebo Špindlerův Mlýn, ty už mají pokryto 70 procent sjezdových tratí, takže myslím si, že letos 

se jim vrátí, já nevím, odhadem třeba i klidně třetina celých těch investic, které do toho zasněžování daly. 

 

Veronika SEDLÁČKOVÁ, moderátorka 

-------------------- 

Předpokládá ředitel Asociace horských středisek Libor Knot. Díky, na shledanou. 

 

Libor KNOT, ředitel Asociace horských středisek 

-------------------- 

Na shledanou. 

 

http://mediasearch.newtonmedia.cz/news.php?uqid=74A27D19-FD0F-4068-8212-0B372358481D&q=&qt=&qsmpl=Asociace+horsk%FDch+st%F8edisek+or+skiare%E1l++or++horsk%E9+st%F8edisko+or+%E8esk%E9+hory+or+ly%9Ea%F8sk%FD+are%E1l++or+AHS++or+skipas++or+Ji%F8%ED+Bis++or+Libor+Knot&qsr=&qsc=&qa=
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Start sezony vlekaře nepotěšil. Věří, že studený leden ztráty zalepí 

ekonomika.iDNES.cz - 23. 12. 2014 

rubrika: Domácí ekonomika - autor: MF DNES, Jan Brož 
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Nová daň zdraží část pozemků o pětinu. Hlavně u rodinných domů 

lidovky.cz - 22. 12. 2014 

rubrika: Lidovky / Státní pokladna - autor: Lidové noviny, Vladimír Kaláb 
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Sen o největším centru pro lyžaře v Česku se naplňuje 

5plus2 - 19. 12. 2014 

strana: 4 - autor: PETRA LAURIN 
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